Rorreipondens ans Dentidianb. B:# 54sidsiten 1 Brhibin bier ein prafitopars Sjaatcostter, giaugend Sornen . fcbinath Rigen geaus; und ift auf ein: qute Erste an bojfen. In Szatas, bin 21. Jant falte bit Eifenbahaperein Borem. bergund Beifviffer einen aus. flag gemacht und gwar nach ber Babrialiptece, aber Borta und Rohford, bei der Speere blieb ber Rugftigen, es ftiegen etwi 1400 Berfesta als, wilche in 21 Bigen Blaggifaaden hatten. Die Sperce wich gebint von 1938-1912 und ift aut Erjenquag bon Elettriaitata. traft, Die Dörfer fisballe ungefahr tins filbe Stuad: voi der Soice: entient. Die Brabfchift ift asbica. ig mit fabusa Taunen vilbern. Rabeff anichiertea wie und Rimiesmit der Brigmafit voran. Drit augelom nin ging es ins B ttebare, Die gigenbiagit, Die Alten aber waten feob, bas fie fit bei einem Glas Bier ausenben tonaten. 3m gangen beindten mir dreiOrtifisften. An jedem Octe war eingroßer Tanglast. Bier ift jest die Bruerate und ast ein gaug trodenes Bitter baju. Um 8-Uhr abends fuhr ber Bag wieder gurud nach Spremberg. Das nachfte Drif beift Mauer und wird im Bolls. munde die Taliperre bei Minter ge. nagnt. Das Baffer war nicht bod. ungefähr halb bis an die Speer. It mauer. Das Better an Diefem Sonutag war fcon, aber als wir am Abend ausftiegen, es war . um die 12. Stunde da bat es tactig ] geregnet und finfter mar es, fo bag ber Brimmeg alles mar, nur tein Bergnügen nicht. Dit Gruß Bantidlo.

Correspondence from Germany

Dear Editorship!

We are having magnificent summer weather, adequate sunshine and also enough rain; and one might expect a good harvest. On Sunday June 21st, the railroad clubs of Spremberg and Weisswasser went on an outing, specifically to the Bober Valley Dam, via Horka and Kohford, and the train stopped at the dam where about 1400 people disembarked who had found places in 21 cars. The dam was built from 1906 – 1912 for the creation of electric energy. The villages are located about 1/2 hour away from the dam. The landscape is mountainous with beautiful pine forests. We first approached Rimies with horn music in the lead. Upon arrival, we went to the tavern. The young ones danced and the elders were also happy since they could relax over a glass of beer. We visited three villages, all together. Each had a large dance hall. It was the time for the hay harvest in this area and the weather was good for it. The train returned back to Spremberg at 6 o'clock in the evening. The next village is called Mauer and the dam, among the people here, is known as the Dam at Mauer. The water level wasn't high, only about half way up the dam wall. The weather was very nice on this Sunday but, as we left the train around the 12th hour, it was gloomy and raining hard and the way home was anything but a pleasure.

With greetings

Hantschko

Translated by John Buerfeind